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 2026-2024לשנים  1 מנהל פרוטוקול ישיבת ועד

 יבנה -בית רייך  11:30בשעה   5/4/2024: יום שישי תאריך ומקום הישיבה

 מיכל פישר,  יעקב בונדה, הדר זלטין,גלעד דקל, ארז פריטל,  ,איציק תבור אורי דרזי, נוכחים:

 הצטרף בחלק השני של הישיבה( בן ארי אבנר) עדי רון, נורית מנגן,  ,ענבר רונה

  , רון גנג,גזית רוטמן קרן עובדי העמותה:

 , מורגנשטרן , נאווהפרי יגאלאמיר רוטשילד, אורית דוקלר,  חסרים:

  איריס ארליך חגית אילן, בת שבע גנג,איתן גור אריה,  משקיפים:

 

 מהלך הישיבה הקצרה

 

  .תודות לועד היוצא

 .קורונה ומלחמהתוך כדי  על שנתיים עמוסות בפעילותהערכה 

 ברכות לחברי הועד החדשים שהצטרפו: אורית דוקלר, אורי דרזי, ארז פריטל.

 אנחנו מודים ומוקירים ומבקשים שימשיכו בעשייה.רוב האנשים נבחרו שוב ולאלו שלא ממשיכים 

 

  ראש ת/יושבבחירת 

 מועמדים: עדי רון מציע את מועמדותו לקדנצה נוספת.

  עדי רוןיו״ר עמותה לשנתיים הבאות :  נבחר

 נוכחים 10חברי ועד מתוך  10בהצבעה של 

 

 מקום בחירת ממלא/ת

 יגאל פרי, מיכל פישר מועמדים:

 ביקש להעמיד את עצמו כמועמד אך מכיוון שהוא חבר ועדת הביקורת זה לא אפשרי.איציק 

 יכל פישריגאל פרי ומ:  נבחרו שני ממלאי מקום

 נוכחים 10חברי ועד מתוך  10בהצבעה של 

 יש לאשר נושא זה גם באסיפה הכללית ובהמשך גם בתקנון .

 

 איציק תבור וחבר הועדה נורית מנגן הוצגה ועדת ביקורת : יו״ר 

 

 :מועמדים בקטגוריית זמריםשני  נוצר שוויון בין לועד המנהל בבחירות

 קולות. 38שניהם קיבלו  דה ,יעקב בונ /רונה ענבר 

, לאשר את שניהם כחברי ועד מנהלד צ'רלי בוזגלו היא עו" –של היועץ המשפטי של העמותה ההצעה 

 , חד פעמית, לשנתיים הבאות

 אישור בוועד המנהל ולאחר מכן באסיפה הכללית.



 
 

 נוכחים 10חברי ועד מתוך  10בהצבעה של 

 הועד המנהל אישר את שניהם בכפוף לאישור האסיפה הכללית.

 

 במידה ויבחרו גם בעתיד ארז פריטל: מבקש לעבור על התקנון ולהכניס אפשרות כזאת

 לתקנון באופן קבוע. ,חברים באותו מספר קולות 2

 

 נספח.מצורף  – תקנות הטרדה מינית

 אושר תקנון הטרדה מינית ונחתם ע״י חברי הוועד המנהל 

 קרן גזית רוטמן אחראית בנושא החשוב הזה.

גם חברי העמותה והמנצחים יש עובדים בעמותה אבל  3יש לנו סה"כ יו"ר העמותה, עדי רון, חידד ש

 להם אחריות בנושא.

 

ם ארוך או יומיים שבהם נדון באסטרטגיה של העמותה לשנים הבאות. הישיבה נקבע ישיבה הבאה ליו

 תתכנס מיד לאחר יום העצמאות.

 ישלח בקרוב. לישיבה הבאה תאריך

 

 

 .הרמת כוסית לכבוד חג הפסחבחלק השני התקיים מפגש עם מנהלי ההרכבים, 

 

 .ל בקבוק יין , שי לחגקיבת הרכב מנהל/ –כל אורח 

 היו״ר בירך את האורחים ,

 .השנה לעמותה כל משךבהודה למתנדבים ולמנהלי ההרכבים על תרומתם 

 והדגיש כי העמותה היא עמותת כל חבריה וכל אחד צריך להרגיש כאילו שלו היא. מנכ"ל העמותה בירך

 בירכה את עמותת מיל״ה על פעילותה וכן את באי האירוע. ,יבנה – העירמועצת נציגת 

 על פרויקט מקהלה לקהילה יעקב בונדה סיפר 

 בצלאל על הפרויקטים שהיו ויהיו בעיר יבנה -חנהלה בן

 שבועות 3שחזרה רק לפני  מוטי מנהל חבורת הזמר משדרות תאר את מצב חבורת הזמר בשדרות

 אחרי שהתפרקה לגמרי בתחילת המלחמה. לפעילות

 מנכ״ל העמותה תאר את הפרויקטים האחרונים והעתידיים בעת מלחמה.

 

 .נים שוניםיהיה שיח חופשי בעניבסיום המפגש 

 

 בברכת חג פסח שמח ובתקווה שהחטופים יחזרו במהרה אלינו.

 
 

 

 



 
 

 

 בברכה,

 יו"ר מיל"ה -עדי רון 


